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Tina, končala si srednjo kozmetično šolo in
nato nadaljevala z izobraževanjem na visoki
kozmetični šoli. Kako si prišla do odločitve, da
želiš opravljati poklic kozmetičarke? Ti je pri
odločitvi kdo pomagal? Kaj je bilo odločilno za
to izbiro?
Tako je, kot večina dijakov pred tako pomembno
odločitvijo tudi jaz nisem vedela, s čim bi se v življenju
ukvarjala. Vedela sem, da želim delati z ljudmi in na
področju, kjer se dogajajo novosti, prihajajo nove
tehnologije … Mogoče se sliši smešno, ampak v
kozmetični stroki se dogaja ogromen napredek v
postopkih, aparaturah in tehnologijah, ki jih
uporabljamo, in zame ni lepšega občutka kot to, da
nekomu s kvalitetno obravnavo polepšam dan,
dvignem samozavest in poskrbim za splošno boljše
počutje.

Po tehtnem premisleku in primerjavi med različnimi
srednjimi šolami sem se odločila, da se vpišem v
srednjo kozmetično šolo v Novem mestu. Za poklic
kozmetičarke sem se odločila sama. Potrditev, da sem
se odločila prav, sem dobila v drugem letniku, ko smo
imeli v šoli ogromne prakse in sem se pri le-tej
zavedela, da sem sprejela najboljšo odločitev zase.

Kako bi na kratko opisala izbrani srednješolski program (vsebina, uporabnost, težavnost,
poudarki na predmetih, praksa, pozitivne izkušnje …)?
Priznam, da v prvem letniku srednje šole nad izbiro in predmetnikom nisem bila kaj dosti navdušena. Prvi letnik je
dokaj splošno usmerjen in nismo imeli veliko predmetov, kjer bi obravnavali stroko in tudi prakse ni bilo.
Zame se je pravo izobraževanje začelo v drugem letniku. Takrat sem začela spoznavat, kaj ta poklic prinaša in
pomeni. Učenje se je res usmerilo in poglobilo v meni zanimive teme – o koži, anatomiji telesa, poudarek na
kemičnih sestavinah...

Tako kot vsak faks je tudi kozmetičen faks po svoje težak. Najpomembnejše se mi zdi, da nas ta smer res veseli, saj
je šola zahtevna na več področjih. In če te to ne zanima, hitro izgubiš voljo do učenja.

Po končani srednji šoli sem bila željna še več znanja, zato sem študij nadaljevala na višji kozmetični šoli. To so bila
moja najlepša leta. Znanje, ki smo ga prejeli na fakulteti, je res široko. Željno sem obiskovala predavanja in vpijala
vse možne informacije. Imeli smo ogromno prakse na področju nege obraza, kjer smo delali z inovativnimi
aparaturami. Takrat sem se navdušila nad kožo in negovanjem obraza, zato svoje znanje še vedno konstantno
poglabljam v tej smeri.

Da sem tako mlada zbrala pogum in se odločila za samostojno podjetniško pot, je bilo odločilno zaupanje vase in
seveda najpomembnejše, podpora družine.
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Komu bi ta študij priporočala?
Študij kozmetike bi priporočala vsakomur, ki je rad urejen, ki opazi podrobnosti, je estet, natančen in pedanten,
rad spremlja inovacije na področju kozmetike in je pripravljen pomagati ljudem na več področjih in ne le striktno
pri izvajanju neke storitve. Strankam veliko pomeni pogovor, svetovanje oz. to, da se ji posvetiš in si vzameš čas za
vsa morebitna vprašanja in misli.

Odločila si se za samostojno podjetniško pot, kako si
prišla do te odločitve? Je bila to tvoja želja že od nekdaj?
Za samostojno kozmetično pot sem se odločila v prvem letniku
faksa. Takrat smo imeli obvezno izvajanje dvo in pol mesečne
prakse, ki sem jo jaz opravljala v enem izmed najboljših in najbolj
poznanih kozmetičnih salonov v Ljubljani. Takrat sem se res
zavedela, da so stranke nad mojim delom in strokovnostjo
navdušene. Moj entuziazem so opazile tudi profesorice, zato sem v
drugem letniku prakso opravljala na šoli, kot pomočnica
profesoricam pri praksi. Njihove besede in pohvale so mi prav tako
pomagale pri moji odločitvi. Zaupale so mi in videle, da poklic res
opravljam s srcem in so me tudi same začele spodbujati v tej smeri.
Njihove pohvale oz. pohvale specialistov na kozmetičnem področju
največ pomenijo.

Ali si vsa znanja za odprtje svojega lastnega kozmetično
estetskega centra pridobila tekom izobraževanja? V
primeru, da ne, katere informacije in znanja si si morala
še pridobiti?
Veliko znanja sem dobila tekom šolanja. Ne smem pa zanemariti
tudi vseh prijaznih kozmetičark, ki so svoje znanje delile z menoj pri
opravljanju prakse. Moram pa priznati, da je izrednega pomena tudi
samoiniciativa. Sama namreč zelo rada berem, raziskujem in širim
svoje znanje. Ker v salonu izvajam več neg obraza, veliko časa
posvetim raziskovanju pomladitvenih tehnik, spopadanju s
problematično kožo, vplivu prehranskih dopolnil, vplivu sestavin v
izdelkih, ki jih oseba uporablja itd.

Ali študijski program na kozmetični višji šoli predpostavlja predznanje kozmetične srednje šole?
Na katerih področjih se višješolski program razlikuje od srednješolskega?
Znanje, ki ga prejmeš v srednji šoli, je zelo splošno, pri njem se dejansko ne poglobiš v detajle, medtem ko je na
faksu poudarek ravno pri tem. Verjetno je lažje, če imaš neko podlago v znanju, vendar menim, da se tudi če nisi iz
kozmetične ali podobne smeri z malo truda hitro naučiš in ˝ujameš ritem˝. Mogoče se razlika najbolj opazi pri
izvajanju prakse. Pri tem imajo dekleta, ki so prišla iz srednje kozmetične šole veliko prednost, saj so večino
storitev že izvajala in opravljala v srednji šoli.
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Lahko na kratko predstaviš svoj delovni dan?
Nimam tipičnega delovnega dne, ker nimam določenega delovnega časa, temveč se prilagajam strankam. To sicer 
pomeni, da imam večino popoldnevov in večerov zasedenih, vendar me to ne moti, saj uživam pri opravljanju 
svojega dela. 

Predvidevam, da moraš pri svojem delu
nadgrajevati svoje znanje … Kje »črpaš« nova
znanja in ideje?
Če želiš biti profesionalen in strokoven, se pridobivanje
znanja nikoli ne zaključi. Sama obiskujem seminarje in
tečaje. Nekatere nudijo podjetja, s katerimi sodelujem,
nekatere poiščem sama. Potem pa seveda veliko
spremljam tudi preko interneta, strokovnih revij in
člankov. Izrednega pomena mi je, da sem nenehno v
koraku s časom, in da spremljam inovacije, ki se
dogajajo na področju kozmetike. Tako sem letos, kljub
Covid 19 in ukrepom, ki določajo, da npr. dva tedna
lahko delam, a moram potem kaj kmalu ponovno
zapreti za 3 tedne, zbrala pogum in naredila dokaj veliko
finančno naložbo ter svoj kozmetični salon opremila tudi
z aparatom SHR laser duo. To je najnovejši aparat na
področju trajnega odstranjevanja dlačic in drugih
neželenih nepravilnosti na koži.

Večinoma se za kozmetične vode odločajo
ženske, kakšno je tvoje mnenje o moških v
kozmetičarstvu?
Res je. Večinoma se za ta poklic odločajo ženske. Vendar
so tudi moški iskani, še posebej na področju masaž.

Za konec, kratka misel učencem oz. dijakom, ki so pred izbiro svojega srednješolskega oz.
študijskega programa?
Vem, da je to velikokrat povedano in mogoče že kar ˝obrabljeno˝, pa vendar – sledite svojemu srcu. Odločitev o
vpisu v srednjo šolo je zelo težka in večini ljudi žal zapečati usodo. Zato res želim, da dobro premislite in
pretehtate možnosti, se pogovorite z osebami, ki jim zaupate, vendar kljub temu končno odločitev sprejmete
sami. V življenju velikokrat kolebamo med odločitvami, sprejetimi s srcem ali z razumom, pod vplivom želj
drugih oseb in pričakovanj družbe. Če vse to odmislimo, bomo zase najboljše izbrali sami. Tako da… sledite
svojemu srcu.




